
                                                                                     14.april 2020 

Til Regering og Folketing – 

Det har været helt på sin plads, at Folkekirken har været lukket 
ned i forbindelse med Coronasituationen i Danmark.  

Der er dog nu stærkt brug for en afklaring om, hvordan den skal 
fungere fremadrettet, når der åbnes op!? 

1. Vi har flyttet forårets konfirmationer. Den første begynder 
den 29. august – Kan den overhovedet gennemføres? 

2. Er det nødvendigt at kirkerne ligefrem skal være låst? Det 
kunne sagtens arrangeres, at der var skilte sat op, om hvor 
mange der kan være i kirken ad gangen, og der kunne stilles 
håndsprit op. Mange mennesker har glæde af, at kunne gå 
ind i en kirke i en stund og tænde et lys, hvilket er muligt i 
stort set alle kirker. 

3. Og ikke alle kirker ligger i befolkningstætte områder; og ikke 
alle kirker har mange besøgende. (Alle kirker er er ikke 
Roskilde Domkirke eller Viborg Domkirke. ) 

4. Og der er også brug for at vide, hvad der menes med store 
forsamlinger? Her i mit sogn, er der tradition for 
sommerkoncerter, hvor der kan være op til 100 deltagere – 
men også færre, alt efter koncertens indhold. Kan det 
gennemføres i år? 

Venlig hilsen sognepræst Birgit Lundholm Jensen, Kirkevej 9, 
9492 Blokhus.  
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